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Protokół Nr 21/2016 
 

z posiedzenia  Komisji  Finansowo - Gospodarczej 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
odbytego w dniu 23.05.2016 roku. 

 
Obecność Członków Komisji – wg załączonej listy obecności. 

 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Wojciech Jagiełło – Zastępca Prezydenta ds. oświatowych i społeczno-gospodarczych, 
2. Artur Maruszczak – Zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno- 

-remontowych, 
3. Joanna Hariasz – Skarbnik Miasta, 
4. Mikołaj Mi ścicki – radca prawny, 
5. Agnieszka Zimny-Ilnicka – Kierownik Wydziału Administracyjno-Gospodarczego, 
6. Maciej Barć – Kierownik Wydziału Działalności Gospodarczej, 
7. Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz – Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 

 i Planowania Przestrzennego, 
8. Kamila Bieńkowska – Kierownik Wydziału Inwestycji, Remontów i Eksploatacji, 
9. Beata Kaczyńska-Pogwid – Kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki, 
10. Iwona Szweda – Kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej, Spraw Socjalnych 

 i Zdrowia, 
11. Beata Pierzchlewicz – Kierownik Wydziału Strategii, Rozwoju i Środków Pomocowych, 
12. Teresa Głuszek – Kierownik Biura Informacji i Promocji Miasta, 
13. Jarosław Ostrycharz - Zastępca Komendanta Straży Miejskiej, 
14. Józef Muc – Zastępca Kierownika Wydziału Zarządzania Kryzysowego, 
15. Izabela Migocz – Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kędzierzynie-Koźlu, 
16. Piotr Gabrysz – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Kędzierzynie-Koźlu, 
17. Agata Morkis – zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Kędzierzynie-Koźlu, 
18. Zenona Kuś – Dyrektor Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji  

w Kędzierzynie-Koźlu, 
19. Barbara Galara – Kierownik Działu Księgowości w Miejskim Zarządzie Budynków 

Komunalnych w Kędzierzynie-Koźlu, 
20. Bolesław Bezeg – Dyrektor Muzeum Ziemi Kozielskiej, 
21. Anna Brągiel - Dyrektor Środowiskowego Domu Samopomocy „Promyczek”, 
22. Alina Janik – Dyrektor Zespołu Obsługi Oświaty i Wychowania w Kędzierzynie-Koźlu, 
 
Ad 1.  
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 
Otwarcia posiedzenia (godz. 16.00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków 
komisji dokonała przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka. 
 
Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka stwierdziła, że zostało osiągnięte kworum  
oraz że obrady Komisji Finansowo-Gospodarczej są prawomocne. 
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Ad 2. 
Przyjęcie porządku obrad. 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu za 2015 rok. 
4. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
5. Zakończenie obrad. 
 
Przewodnicząca komisji zaproponowała zmianę porządku obrad oraz zaproponowała 
wprowadzenie do porządku obrad punktu: 
 
1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie miasta na rok 2016 wraz  

z autopoprawką. 
2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej. 
 
Komisja Finansowo-Gospodarcza jednogłośnie 9 głosy ,,za”, przyjęła zaproponowany 
porządku obrad.  
,,Za” byli p. Dorota Zasłonka, p. Hubert Majnusz, p. Andrzej Kopacki, p. Beata Łobodzińska,  
p. Ryszard Masalski, p. Dorota Mrówka, p. Adam Oczoś, p. Grażyna Radka, p. Witold Rusak.  
Nieobecny przy głosowaniu był p. Andrzej Kopeć oraz p. Tomasz Scheller, natomiast p. Ewa 
Czubek nie brała udziału w głosowaniu. 
 
Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 
 
3. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu za 2015 rok. 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie miasta na rok 2016 wraz  

z autopoprawką. 
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej. 
6. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
7. Zakończenie obrad. 
 
Ad 3. 
Analiza sprawozdania z wykonania budżetu za 2015 rok. 
 
Ryszard Masalski przypomniał, iż opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej jest pozytywna. 
Stwierdził, iż każde zadanie mogło zostać wykonane prze gminę lepiej. Podkreślił, że jeżeli 
prezydent będzie stosował się do zaleceń, będzie tylko lepiej i nawet jeżeli do realizowanych 
zadań były uwagi  w następnym roku ich być nie powinno. Podkreślił, i ż będzie głosować  
za przyjęciem niniejszego sprawozdania. 
 
Komisja stosunkiem głosów: ,,za” 10, „przeciw” 0, ,,wstrzymujących się” 0, pozytywnie 
zaopiniowała ww. sprawozdanie. 
,,Za” byli p. Dorota Zasłonka, p. Hubert Majnusz, p. Andrzej Kopacki, p. Beata Łobodzińska,  
p. Ryszard Masalski, p. Dorota Mrówka, p. Adam Oczoś, p. Witold Rusak, p. Ewa Czubek,  
p. Tomasz Scheller. 
Nieobecny przy głosowaniu był p. Andrzej Kopeć, natomiast p. Grażyna Radka nie brała 
udziału w głosowaniu. 
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Ad 4. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie miasta na rok 2016  
wraz z autopoprawką. 
 
Komisja stosunkiem głosów: ,,za” 11, „przeciw” 0, ,,wstrzymujących się” 0, pozytywnie 
zaopiniowała projekt ww. uchwały. 
,,Za” byli p. Dorota Zasłonka, p. Hubert Majnusz, p. Andrzej Kopacki, p. Beata Łobodzińska,  
p. Ryszard Masalski, p. Dorota Mrówka, p. Adam Oczoś,  p. Witold Rusak, p. Ewa Czubek,  
p. Tomasz Scheller, p. Grażyna Radka. Nieobecny przy głosowaniu był p. Andrzej Kopeć. 
 
Ad 5. 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 
prognozy finansowej. 
 
Komisja stosunkiem głosów: ,,za” 11, „przeciw” 0, ,,wstrzymujących się” 0, pozytywnie 
zaopiniowała projekt ww. uchwały. 
,,Za” byli p. Dorota Zasłonka, p. Hubert Majnusz, p. Andrzej Kopacki, p. Beata Łobodzińska,  
p. Ryszard Masalski, p. Dorota Mrówka, p. Adam Oczoś,  p. Witold Rusak, p. Ewa Czubek,  
p. Tomasz Scheller, p. Grażyna Radka. Nieobecny przy głosowaniu był p. Andrzej Kopeć. 
 
Ad 6. 
Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 
Ryszard Masalski nawiązał do tematu dotyczącego udziału gminy w podatku dochodowym  
od osób fizycznych. Zaznaczył, iż Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle wystąpił do ministra 
finansów  w tym przedmiocie. Na bazie odpowiedzi otrzymanej od ministra, sporządzony 
został projekt uchwały. Projekt ten jest odpowiedzią na ww. pismo ministra finansów. 
Podkreślił także, iż pani prezydent do niniejszego projektu uchwały ma zająć stanowisko. 
Ryszard Masalski w tym też miejscu poinformował, iż mając na uwadze powyższe będzie 
wnosił, aby poszerzyć porządek obrad sesji o przyjęcie ww. projektu uchwały. Poprosił 
członków komisję, aby zgodzili się poszerzyć porządek obrad sesji o ww. projekt uchwały. 
 
Ewa Czubek przypomniała, iż w budżecie zrezygnowano z emisji obligacji przychodowych, 
w związku z czym bezzasadny staje się punkt sierpniowy planu pracy Komisji  
Finansowo-Gospodarczej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle na 2016 r. 
 
Przewodnicząca komisji potwierdziła niniejszą informację. 
 
Witold Rusak podkreślił, i ż dzisiejsza komisja przebiegła wyjątkowo szybko, sprawnie  
i na temat. 
 
Ad 7.  
Zakończenie obrad. 
Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka podziękował wszystkim za uczestnictwo 
w posiedzeniu Komisji Finansowo-Gospodarczej po czym zakończyła obrady . 
 

Przewodnicząca Komisji 
Dorota Zasłonka (-)  

 
Spisała Agnieszka Szykuła 


